
PROTOKÓŁ NR 10/2015  
Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW  

W DNIU 12.11.2015 r. 
 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Daszyńskiego 22. 

1. Posiedzenie rozpoczął przewodniczący Rady Krakowskich Seniorów Pan Antoni Wiatr 
witając wszystkich bardzo serdecznie. 

2.  Przedstawiono dodatkowe punkty do wprowadzenia do porządku obrad: 

− poparcie dla Rady dzielnicy II w sprawie wiaduktu przy ul. Grzegórzeckiej  

− problem Ośrodka Zdrowia przy Al. Pokoju 2  

Za dodatkowymi punktami głosowali wszyscy członkowie. 

3. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

4. Pani Anna Okońska – Walkowicz Doradca Prezydenta Miasta Krakowa ds. Polityki 
Senioralnej przedstawiła informację o spotkaniu Seniorów Krakowa w dniu 16 listopada 
2015 r. w Centrum Kongresowym, na którym przedstawi członków RKS i omówi gminny 
Programu Aktywności Społecznej i Integracji Osób Starszych na lata 2015-2020. 
Poinformowała, że powstało już 11 CAS-ów. Proponuje by nowe CAS-y powstawały 
przez inną grupę podmiotów jak instytucje kultury np. przez Domu Kultury. Zwróciła się 
z prośbą by KRS w odpowiednim momencie opracowała opinię na temat CASów. 

5. Pani Barbara Szafraniec omówiła działania RKS w ramach Ogólnopolskiego 
Porozumienia Rad Seniorów stwierdzając, że nasza Rada pracuje bardzo dobrze i jest 
widoczna. Zaproponowała powołanie koordynatora do spraw pracy nad porozumieniem 
i podała kandydatkę do pełnienia tej funkcji Panią Małgorzatę Suder, która jest osobą 
sumienną i zorganizowaną. 

Propozycję przyjęto jednogłośnie. 

6. Problem uczestnictwa w posiedzeniach przedstawicieli RKS Przewodniczącego Rady 
Miasta przedstawił P. A. Wiatr. 

Omówił celowość stworzenia możliwości uczestnictwa w obradach Rady Miasta 
przewodniczących Komicji Tematycznych RKS i członków Zarządu RKS. 

7. Pan Antoni Wiatr zaproponował współpracę RKS z Radą Miasta Krakowa poprzez: 

a) Udział przedstawicieli RKS w posiedzeniach Rady Miasta 

b) Uczestnictwo RKS Komisji Tematycznych w pracach i posiedzeniach Komisji Rady 
Miasta 

W sprawie tej przyjęte zostały Uchwały RKS i pisma skierowane do Przewodniczącego 
Rady Miasta Bogusława Kośmidera. Uchwały te zostały przyjęte jednogłośnie. 

8. Pan Antoni Wiatr stwierdził, że należy wypracować zasady kontaktu oraz współpracy 
RKS z Wydziałami Urzędu Miasta Krakowa, Zastępcami Prezydenta oraz 



Pełnomocnikami. Zaproponował projekt Uchwały RKS w tej sprawie, którą przyjęto 
jednogłośnie. 

9. Pani Eliza Pulit i Pan Zbigniew Zgała omówili interwencję dotyczącą budowy Ośrodka 
Zdrowia przy Al. Pokoju 2. Zaproponowano by przygotować tekst i omówienie na piśmie 
istoty zagrożenia i sposobu rozwiązania sprawy. Komisja przedstawiła tekst 
do opracowania przez RKS. 

10. Poinformowano, że IV Małopolskie Forum Seniorów zostanie zorganizowane przez 
Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Małopolski. 

11. Pan Marian Krzewiński stwierdził, że należy zająć się sprawą kultury tj. teatr, 
filharmonia, opera i inne, aby seniorzy mogli korzystać ze zniżek. 

12. Pan Antoni Wiatr odczytał treść odpowiedzi od Rady Miasta Pana Dyrektora Michała 
Marszałka w sprawie „Koperty Życia Seniorów”. Stwierdza, że rozwiązane to należy 
rozpowszechnić i skrócić czas organizowania pilotażowego wprowadzenia „Koperty 
Życia” w Krakowie. 

13. Pani Barbara Ostrowska-Płaszewska przekazała informację na temat sprawozdań z pracy 
Komisji Tematycznych, które są w trakcie ich opracowania. 

14. Poparcie protestu Rad Dzielnic I, II przeciwko modernizacji zabytkowego wiaduktu 
kolejowego przy ul. Grzegórzeckiej oraz faktycznej likwidacji nasypu kolejowego wraz 
z porastającą go zielenią. W tej sprawie została podjęta Uchwała, którą przyjęto 
jednogłośnie. 

 

Wolne wnioski: 

1) Pan Jerzy Dziwisz zadał pytanie Pani Annie Okońskiej-Walkowicz: 

− jakie są koszty utrzymania lokalu, płace, prąd i ile pieniędzy na Seniora. 

Pani Anna Okońska – Walkowicz odpowiadając podała, że  

− 50 tys. – Domy Kultury 

− 60 tys. – w innych miejscach 

Koszty zależne są od priorytetu.  

Koszty osobowe – to prowadzone zajęcia takie jak pływanie i inne. 

2) Pani Anna Pietras prosiła o informacje na temat gazety „Senior” MANKO. 

− Pan Antoni Wiatr skierował Panią Annę Pietras w tej sprawie do Pana Mariana 
Krzewińskiego, który zajmuje się tym tematem. 

3) Pan Marian Krzewiński poruszył sprawę miejsc przyjaznych Seniorom, żeby to nie były 
plakietki, ale konkretne działania. Należy zobowiązać Miasto, aby były przeznaczone 
pieniądze na ten cel.  

4) Pan Antoni Wiatr przedstawił propozycje spotkania RKS z wybranymi Posłami Krakowa. 



5) Przedstawicielami RKS przy rozpatrywaniu Konkursu „Miejsce przyjazne seniorom”. 
W Kapitale będą Pan Marian Krzewiński i Pan Stefan Jucha. 

 

Informacje: 

− 18.11.2015 godz. 14:00 zaproszenie członków RKS na 30-lecie Domu Pomocy 
Społecznej przy ul. Korczaka 4. 

− 10.12.2015 godz. 10:00 zebranie RKS przy ul. Sudowskiej 7a. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 

Sekretarz                                 Przewodniczący 
Rady Krakowskich Seniorów           Rady Krakowskich Seniorów 

 
Joanna Talar       Antoni Wiatr 

 


